



المكان

الجمعية الوطنية

لواندا، أنغولا



التاريخ

27-23 تشرين الأول/أكتوبر 2023



مسجّل سابقاً؟

استمارة التسجيل المسبق عبر الإنترنت للتحدث في المناقشة العامة

إن هذه الاستمارة مخصصة للأشخاص الذين يسجلون مسبقاً للتحدث في المناقشة العامة للجمعية العامة الـ147 حول موضوع العمل البرلماني من أجل السلام والعدل والمؤسسات القوية (الهدف رقم 16 من أهداف التنمية المستدامة). ويجوز لأعضاء الاتحاد البرلماني الدولي والأعضاء المنتسبين تسجيل 3 أعضاء برلمانيين كحد أقصى، إذا كان العضو البرلماني الثالث عضواً برلمانياً شاباً (دون سن الـ45). ويجوز للوفود المراقبة أن تسجل شخصاً واحداً للتحدث.

يرجى استخدام استمارة واحدة لكل متحدث والتأكد من الانتهاء من التسجيل في الفعالية.

الموعد النهائي للتسجيل:

17 تشرين الأول/أكتوبر 2023

* يرجى إدخال رقم تأكيد التسجيل الخاص بكم للجمعية العامة الـ147 المكون من 11 رقماً:

* يرجى اختيار واحدة من الفئات التالية:

- عضو في الاتحاد البرلماني الدولي
- عضو منتسب
- مراقب (متحدث واحد فحسب)

* البلد

* اسم البرلمان أو المنظمة



* الصفة

السيدة

السيد

* اللقب الرسمي

* الاسم

* الشهرة

* عنوان البريد الإلكتروني (يرجى استخدام العنوان نفسه المستخدم لتسجيل هذا الشخص للفعالية نفسها. سيتم إرسال رسائل التأكيد عبر البريد الإلكتروني إلى هذا العنوان)

* هل أنتم رئيس برلمان؟

نعم

كلا

تقديم





Inter-Parliamentary Union
For democracy. For everyone.



Language English ▾



DATE
23 - 27 October 2023



LOCATION
National Assembly
Luanda, Angola

[Already registered?](#)

Pre-registration online form to speak in the General Debate

This form is **ONLY** for people pre-registering to speak in the **147th IPU Assembly General Debate** on the theme *Parliamentary action for peace, justice and strong institutions (SDG 16)*.

IPU Members and Associate Members may register a maximum of 3 MPs, if the third is a young MP (below the age of 45 years). Observer delegations may register one person to speak.

Please use one form for each speaker and ensure you have completed registration for the [event](#).

DEADLINE FOR REGISTRATION: 17 October 2023

* Please enter your 11-digit 147 Assembly registration confirmation number:

* Please choose one of the following categories:

- IPU Member Parliament
- Associate Member
- Observer (one speaker only)

* Country

* Name of Parliament or Organization

* Salutation

- Ms.
- Mr.

* Official title

* First name

* Family name

* Email address (Please use the same address used for this person's registration for the event itself. Confirmation emails will be sent to this address.)

* Are you a Speaker of Parliament? (List A)

Yes No

Submit